
联络方式 : 价格  : 出发日期  :

桂林逍遥游
桂林 / 冠岩 / 阳朔 / 龙胜 / 金钟山

6
5

天

晚

行程特点

特点美食

当地酒店
4 5+

* 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代        * 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。    * 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市 .

•  每人每天一瓶矿泉水

•  每人免费一堂高尔夫球训练

•  龙胜金车梯田

•  逍遥湖

•  金钟山景区

•  世界第一大人造瀑布

•  冠岩风味
•  巧艺轩风味
•  珍苑风味
•  金钟山风味
•  阿甘酒家风味

•  阳朔啤酒鱼宴
•  龙胜壮家火锅宴
•  中式合菜
•  玉玺民族风味
•  中西韩自助餐

第二天 桂林／冠岩／阳朔  早 / 午 / 晚

早餐后，前往逍遥湖（含电瓶车、竹溪凉亭、曲水流香、逍遥楼、半山飞瀑
）。草坪风光，桂林市雁山区草坪回族乡位于桂林市漓江东南岸，今属临桂
县。接下来参观冠岩景区（含单程滑道+洞内小火车+洞内观光电梯+浮桥）
继续船游漓江最精华段（冠岩上下船）到了阳朔后漫步阳朔西街，又名洋人
街。这里有酒吧、饭店、网吧、工艺品书画店等。
酒店：阳朔新西街国际或同级（当地4星酒店）

第三天 阳朔／金钟山／桂林  早 / 午 / 晚

早餐后，前往金钟山景区桂林金钟山旅游度假区：位于桂林以南“中国长寿
之乡”的永福县罗锦镇。景区将永福源远流长的福寿文化融入进原生态的峰
林幽谷之中，大自然奇观天坑是大桂林岩溶旅游景区中唯一能从底部步行进
入的喀斯特，欣赏目前世界唯一的金银双色同体钟乳石。这里我们将特别安
排体验高尔夫练习球。午餐安排在水上餐厅享用。景区还有小木屋、天然
氧吧多种旅游资源。晚上观赏已列为上海大世界基尼斯世界名录的“九天银
河”人工瀑布:世界第一大人造瀑布，接着夜游正阳路步行街位于桂林市中
心，这里多以纪念品、餐饮、服装店为主，许多小吃都很有特色，也能品尝
到桂林的风味美食。
酒店：桂林维也纳会展酒店或同级（当地5星酒店）

第五天 桂林／龙胜／桂林   早 / 午 / 晚

早餐后，龙胜金车梯田观赏梯田最佳风景。梯田层层叠叠的曲线优美地从
山脚盘绕到山顶，磅礴中又有几分妩媚。吊脚楼为土家族人居住生活的场
所，吊脚楼半为陆地，半为水。多依山就势而建，呈虎坐形，以“左青龙，
右白虎”中间为堂屋，左右两边称为饶间，作居住、做饭之用。居住着壮、
瑶两种民族，以壮族为主，龙脊的壮族是北壮的代表，服饰独特，风情独具
，在这里你可以看到古朴的民族风情歌舞表演和保护完美的壮族服饰，享
受原汁原味的壮族风情。午餐安排品尝道地壮族风味餐。
酒店：桂林维也纳会展酒店或同级（当地5星酒店）

早餐后，送往机场返回美丽家园

第六天 桂林／吉隆坡 早 / - / -

第一天 吉隆坡／桂林 - / 午 / 晚

乘搭客机飞往桂林。抵达桂林，由专业导游接机，前往步行榕杉湖景区（外
观日月双塔，是桂林市地标性景点，其名来源于“日”，“月”合璧即为“
明”之意，寓意桂林的明天更美好+ 古南门+ 大榕树 + 九曲桥 + 黄庭坚系
舟处 + 唐景崧故居）位于桂林城中央，是一个水体相连的连心湖。东为杉
湖，西名榕湖，因湖岸生长的榕树，杉树而得名。景区内还有九曲桥，位于
榕湖北岸的古南门及大榕树。接下来前往东西巷+烟雨逍遥楼。
酒店：桂林维也纳会展酒店或同级（当地5星酒店）

第四天 桂林 早 / 午 / 晚

早餐后，前往桂林著名的老八景之一訾洲象山公园（含观景台）位于桂林
市区中心漓江东岸水滨的訾洲上，和象山隔江相望，是桂林最年轻,又是最
古老的公园。这里江山会景，人文荟萃，浓缩了桂林山水及历史文化的精华
，是一个集生态、文化、旅游、休闲为一体的综合性公园。接续参观南溪
山公园在古代“南溪新霁”就是桂林八景之一。南溪山洞以白龙洞最为著
名，它洞口高敞开阔，极似龙头，所以叫作白龙洞。
酒店：桂林维也纳会展酒店或同级（当地5星酒店）

保证自费：
山水间秀 + 竹筏漂流 + 三姐对歌 + 鱼鹰抓鱼 + 伏波山
+尧山缆车上下 + 夜车游四湖 + 赠送桂林夜景 = RM 300/人

只有4个购物站 :  珠宝 , 丝绸 , 茶叶 , 宝树堂



DISCOVER GUILIN
Guilin / Guan Yan / Yangshuo / Longsheng / Jing Zhong Mountain

6
5

D

N

Highlights :

Meal Highlights :

Local Hotel
4 5+

* During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .
* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.   * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

Contact : Price : Departure Date :

•  Guanyan Local Cuisine
•  Qiaoyixuan Cuisine
•  Zhenyuan Cuisine
•  Jinzhongshan Cuisine
•  Agan Cuisine
•  Yangshuo Beer Fish
•  Longsheng Hot Pot

•  Chinese Cuisine
•  Yuxi National Cuisine
•  China & South Korea
    buffet

•  Mineral water 1 bottle per day per pax 

•  Free 1 golf training for every pax

•  Jing Che Terraced fields

•  Xiaoyao Lake

•  Jing zhong mountain scenic area

•  The world's largest artificial waterfall 

KUALA LUMPUR / GUILIN  - / L / DDay 1

Depart by flight to Guilin , upon arrival meet and greet by our local guide . 
Transfer to Rongshan Lake Scenic Area , ( Nine Twist Bridge , bridge 
carved ingenious , imaginative with wonderful workmanship.The Two 
River and Four Lakes nowadays connect rivers and lakes with various 
attractions,Shan Lake is famous for its Twins Pagodas, to distance view 
The Sun And Moon Pagodas , And the northern park of Rong Lake with 
the famous Greet Banyan tree and Ancient South Gate. Huang 
Ting-line boat Department + Tang Jing Song former residence , after 
that proceed to East Lane + Yan Yu Building
Hotel: Vienna Hotel Guilin Exposition Center or similar(Local 5 stars hotel) 

GUILIN / GUAN YAN / YANGSHUO B / L / DDay 2

After breakfast , proceed to visit Xiaoyao Lake ( Included buggy , Zhuxi 
pavilion, Curly Incense , Happy Floor , Mid-Levels waterfall ) . Continue 
with Lawn scenery , Located 35 km southeast of the Lijiang River in 
Guilin coast, this is Lingui. And Yangshuo County border, east of Tin 
Lingchuan tide, north of Dawei Town.After this visit Guan Yan Area ( 
Included one way slide + tunnels small train + cave sightseeing elevator + 
float bridge ) continue with Lijiang river cruise the best section ( Guan yan 
get on and off boat ride ) after that we will proceed to Yang shuo , visit 
yangshuo West Street known as foreigner street ,here you can saw a lots 
of restaurant , bars , internet café , Crafts painting shop and etc …
Hotel: New West Street International Hotel or similar (Local 4 stars hotel) 

YANG SHUO / JING ZHONG MOUNTAIN /
 GUILIN 

B / L / DDay 3

After breakfast proceed to Jing zhong mountain scenic area ,The 
Jinzhongshan Mountain Scenic Area is a national AAAA Tourist Attraction 
located 50 kilometers southwest of Guilin in Luojin town, Yongfu county. 
The scenic area integrates the traditional culture of happiness and 
longevity into its primitive forest, which covers an area of 7 square kilome-
ters. In this scenic area  will have Golf ball practice ,  Ogiya to view , 
Water restaurant to have our lunch  , Nature wonders tian keng , 
Natural oxygen bar After that continue to visit The world's largest 
artificial waterfall + night tour Zheng Yang walking street ,this walking 
street mainly selling souvenir , clothing , local food and they have a lot of 
restaurant as well.
Hotel: Vienna Hotel Guilin Exposition Center or similar(Local 5 stars hotel) 

GUILIN B / L / DDay 4

After breakfast transfer to visit Pizhou Xiangshan Park ( Included Obser-
vation deck ), Elephant Trunk Hill is the symbol of the city of Guilin. It got its 
name because it looks like an elephant drinking water. The round opening 
that would be under the elephant’s trunk is known as Water-Moon Cave 
because at night the reflection of the moon can be seen through the arch 
and it looks as if it is under the water and floating on the surface of the 
water at the same time. Elephant Trunk Hill and Water-Moon Cave are 
located at the confluence of the Taohua River and the Lijiang River. contin-
ue to visit Nanxi Mountain Park ( Nanxi tea tea court ) Situated in south 
Guilin, Nanxi Mountain Park derives its name from its flowing Nanxi River. 
Its marvelous natural scenery has caught people's eye since ancient times, 
leaving many men of learning writing poems to sing its praise. After raining, 
while most hills in Guilin take on black, Nanxi Mountain looks jade green 
and appears to be a colourful screen against sunglow. This is known as 
one of the greatest phenomenon in Guilin. In addition, visitors can also 
explore valuable stone inscriptions, best-quality spring and full-of-stalac-
tites cave. During April sakura in the park are in blossom, dancing like fairy 
maidens.
Hotel: Vienna Hotel Guilin Exposition Center or similar(Local 5 stars hotel) 

After breakfast transfer to Jing Che Terraced fields offer some of the 
most fantastic scenery ,Beautiful when the sun reflects in the water of 
the paddy fields and glowing with yellow ears when the harvest is ripe, 
Longji (Dragon's Back) is a feast for the eyes. Diao Jiao Lou , Ping 
Zhuang jia Flavor , view of terrace fields , Ethnic style song and dance 
performances ,this performance show their apparel and original zhuang 
zhu styles
Hotel: Vienna Hotel Guilin Exposition Center or similar(Local 5 stars hotel) 

After breakfast transfer to airport fly back home sweet home 

Day 5 GUILIN / LONG SHENG / GUILIN  B / L / D

Day 6 GUILIN / KUALA LUMPUR B / - / -

Compulsory Optional： 
Landscape show + Bamboo rafting + san jie sing song 
+ fish eagle catch fish + fu bo mountain + yao mountain 
+ night tour to si lake + night view of guilin = RM 300/pax

Only 4 Shopping Stop : Jade , Silk , Tea , Bao shu tang 


